
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  
Datum 24 mei 2022 
Onderwerp Overlast kauwen Burgemeester Schneiderlaan 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

 Er is op het moment, volgens bewoners, een grote overlast van kauwen aan de Burgemeester 

Schneiderlaan ter hoogte van de Costaflat en Tollensflat. Hiernaast ook aan de Staringlaan.  

 De overlast betreft met name de vele uitwerpselen waar bewoners in trappen, danwel ‘onder 

gepoept’ worden. 

 

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen;  

1.      Bent u bekend met de overlast? 

 

2.      Bent u bereid om te kijken naar een oplossing?  

 

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,  

Marco Schillemans en Inge Raaijmakers 

 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

Wij beantwoorden de vragen als volgt; 

1. Nee we zijn niet bekend met deze overlast. 

2.De overlast is vaak tijdelijk. Kraaien en kauwen zijn beschermde vogels en voor het vangen van 

beide soorten is een ontheffing nodig van de provincie Noord-Brabant. Om voor een ontheffing in 

aanmerking te komen moeten schaderapporten ( historie) worden aangeleverd. Uit de vraag blijkt niet 

dat er sprake is van schade. Schades uit eerdere periodes, uit voorgaande jaren zijn ons niet 

bekend.  

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 


